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آغاز عملیات خارج سازی 42 مغروقه در اروند
عملیات خارج سازی 42 مغروقه در آبراه بین المللی 

اروند آغاز شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مدیرکل بندر و دریانوردی 
خرمشهر گفت: سازمان بنادر و دریانوردی به منظور آسان سازی تردد 
کشــتی های با تناژ بالا در اروند رود مناقصه خارج سازی چهل و دو 
مغروقه را برگزار کرد و ارزیابی فنی نیز در حال انجام اســت که از 

دیروز عملیات خارج سازی مغروقه ها آغاز شد.
عادل دریس مدت زمان عملیات خارج سازی این مغروقه ها را سه 
سال عنوان کرد و افزود: در صورت لایروبی خارج سازی مغروقه های 
باقی مانده از جنگ تحمیلی در آبراه اروند تردد کشــتی های بالای 

پانزده  هزار تن نیز امکانپذیر می شود.
وی خاطرنشان کرد: ســی و یک فروند مغروقه تاکنون از اروند  
رود خارج شــده و شصت و چهار فروند دیگر نیز در اعماق رودخانه 

مانع تردد شناورها هستند.
نظامیان بعثی عراق در اوایل تهاجم زمینی، دریایی و هوایی خود 
به خاک جمهوری اســامی ایران در پاییز 59 ده ها فروند شناور در 
حال تردد را در آبراه مرزی و مشترک اروند رود غرق کردند. لایروبی 
نشدن و وجود مغروقه ها دو چالش اساسی در تردد شناورها در آبراه 

اروند رود است.
جمع آوری 500 کلاس درس چوبی و گلی 

در کشور
رئیس ستاد پشتیبانی بانوان خیر مدرسه ساز کشور از اتمام 
ساخت یک هزار و 300 پروژه نیمه  تمام آموزشی کشور از مجموع 

چهار هزار و 500 پروژه  خبر داد.
خدیجه نیزاری در گفت وگو با خبرنگار فارس در قزوین گفت: امسال 
یــک هزار و 340 میلیارد تومــان از اعتبارات ملی به آموزش و پرورش 
اختصاص یافت که عمده  آن به ایمن سازی و استانداردسازی سامانه های 

سرمایشی و گرمایشی مدارس و واحدهای آموزشی اختصاص یافت.
وی افزود: حدود چهار هزار و 500 پروژه نیمه تمام آموزشی در سطح 
کشور وجود داشت که در هفته دولت سال جاری یک هزار و 300 مورد 
از این پروژه ها به مســئولان استان های مختلف تحویل داده شد و باقی 

آنها همچنان باقی مانده  است.
این مســئول ادامه داد: حدود 30 درصد از مدارس کشــور نیاز به 
مقاوم ســازی یا تخریب و بازســازی دارند که تاش می شــود با کمک 
مسئولان دســتگاه های اجرایی و خیران مدرسه ساز این روند، سرعت 

بیشتری گرفته و موجب رشد فعالیت های آموزشی شود.
نیــزاری با بیان اینکه هــر کاس درس حدود 100 میلیون تومان 
هزینه دارد، خاطرنشــان کرد: اگر پروژه های نیمه  تمام از سوی خیران 
مدرسه ساز تقبل شــود، می توان اقدامات مورد نظر در حوزه آموزش و 

پرورش را با سرعت بیشتری دنبال کرد.
رئیس ستاد پشتیبانی بانوان خیر مدرسه ساز کشور یادآور شد: برخی 
از این پروژه ها تا حدود 70 درصد از مراحل ساخت خود را طی کردند 
کــه مطابق مصوبات اخیر حوزه آمــوزش و پرورش  اگر هر کدام از این 
مدارس با سرمایه  گذاری خیران مدرسه ساز مراحل اجرایی خود را تمام 

کند می تواند به نام آن خیر ثبت شود.
وی مطرح کرد: حدود 10 هزار مدرسه در دو نوبت در سراسر کشور 
وجود دارد و 500 کاس درس چوبی و گلی که شرایط مناسبی برای ادامه 
تحصیل و حضور دانش آموزان نداشتند پیش از آغاز سال جاری تحصیلی 

جمع آوری و مدارس یک یا دو کاسه برای آنها تهیه و احداث شد.
این مسئول عنوان کرد: تعهد مالی خیران به حوزه  آموزش و پرورش 
در سال گذشته، 700 میلیارد تومان بوده است که بخشی از آن تامین 

شده که انتظار می رود باقی مانده آن نیز تحقق پیدا کند.
رئیس ستاد پشتیبانی بانوان خیر مدرسه ساز کشور با بیان اینکه در 
حال حاضر 25 هزار و 572 خیر مدرسه ساز در ایران حضور دارند، اظهار 
کرد: 25 درصد از این افراد را بانوان خیر تشــکیل می دهند که برخی 

حداقل یک مدرسه و برخی دیگر حدود 100 مدرسه احداث کرده اند.

بوی عطر 2 شهید گمنام 
در ساری پیچید

پیکر دو شهید گمنام دوران هشت سال دفاع مقدس دیروز در 
میان انبوه جمعیت مشتاق در ساری تشییع شد.

به گزارش خبرگزاری ایرنا، مردم برای در آغوش گرفتن شهدا از پیش 
از ســاعت 9 صبح و زمان تعیین شده برای تشییع در مسجد جامع ساری 

حاضر شده بودند.
در آیین تشــییع این دو شــهید گمنام، جمعی از خانواده های شهدا، 

مسئولان و مردم قدرشناس حضور داشتند.
به گفته جانشین بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس مازندران 
این دو شــهید گمنام 20 و 18 ســاله در تفحص های صورت گرفته کشف 

شده اند.
سرهنگ علیرضا یدالله پور گفت: این دو شهید در عملیات کربای چهار 
در منطقه ام الرصاص و عملیات خیبر در جزیره مجنون به شهادت رسیدند 

و در مناطق مذکور مورد تفحص قرار گرفتند.
پیکرهای مطهر این شهیدان پس از برگزاری  مراسم وداع در ساری به 
روستای شرفدارکای سفلی این شهر منتقل شده و مردم روستا با آرمان های 

والای شهیدان تجدید بیعت کردند.
پیکرهای مطهر شهدا دیروز با بدرقه مردم از مسجد جامع به سمت میدان 
ابن شهر آشوب ســاری تشییع و در محوطه مرکز آموزش فنی و حرفه ای 

22بهمن ساری به خاک سپرده شدند.
3 هزار نیروی کمکی امنیت مرز مهران را 

در ایام اربعین تامین می کنند
رئیس پلیس پیشگیری انتظامی استان ایلام از تامین 
و افزایش سه هزار نیروی کمکی برای تامین امنیت مرز 

مهران در ایام اربعین حسینی امسال خبر داد.
به گزارش ایرنا از ایام، »حسن کاظمی« در جمع اعضای 
قرارگاه اربعین در شهرستان مهران گفت: سه هزار نیروی کمکی 

در اربعین 94 به بدنه انتظامی استان ایام تزریق می شود.
وی بــه اختصاص تجهیزات و امکانات مورد نیاز به نیروی 
انتظامی ایام اشاره کرد و ادامه داد: این تعداد نیروی کمکی 
در قالب ماموران یگان ویژه، پلیس راه، راهور و انتظامی برای 
تامین امنیت ترافیکی و انتظامی زائران در نظر گرفته شده است.
رئیس پلیس پیشگیری انتظامی ایام با اشاره به استقرار 
ایستگاه های پلیس در طول مسیر از ابتدای حوزه استحفاظی 
شهرستان مهران تا پایانه مرزی تاکید کرد: دستگاه های اجرایی 
ایستگاه هایشان را برای ســرعت بخشیدن به اقدامات در آن 

محل ها مستقر کنند.
وی با اشاره به احتمال افزایش تعداد زائران در اربعین امسال 
یادآور شد: باید با توجه به زمان باقی مانده، نواقص و کمبودها 

جمع بندی و در رفع آنها تسریع شود.
شهرستان مهران در 85 کیلومتری جنوب غرب استان ایام 
بیــش از 220 کیلومتر مرز مشــترک با عراق دارد و به دلیل 
مســافت کم و امنیت بالا از مهم ترین مبادی برای تردد زوار 

عتبات عالیات به کشور عراق است.

برد تاریخی تیم ملی تنیس روی میز ایران 
مقابل کره شمالی پس از 6 دهه

تیم ملی تنیس روی میز ایران با شایستگی از سد کره شمالی گذشت.
در ادامه رقابت های تنیس روی میز قهرمانی آســیا در تایلند تیم ملی تنیس 
روی میز مردان ایران دیروز موفق شد با نتیجه 3 بر 2 کره شمالی یکی از تیم های 
مدعی این دوره از رقابت ها را شکســت دهد و به جمع 8 تیم برتر آســیا راه پیدا 
کند. ملی پوشــان تنیس روی میز ایران پس از شش دهه موفق به کسب پیروزی 
مقابل کره شمالی شدند. در دیدار نخست این بازی نوشاد عالمیان با نتیجه 3 بر 2 
مقابل حریفش به پیروزی رسید،  در دومین دیدار نیز نیما عالمیان با نتیجه 3 بر 2 
حریفش را شکست داد اما در سومین دیدار افشین نوروزی 3 بر صفر نتیجه را به 
حریف کره ای اش واگذار کرد.دیدار چهارم این بازی نیز با شکست 3 بر یک نوشاد 
عالمیان دنبال شد اما در نهایت این نیما عالمیان بود که در دیدار پنجم با نتیجه 
3 بر 2 از سد حریفش گذشت تا ایران در مجموع با نتیجه 3 بر 2 یکی از تیم های 
قدرتمند این دوره از رقابت ها به پیروزی برسد و جزو 8 تیم برتر آسیا شود.بدین 
ترتیب پینگ پنگ بازان ایران باید در مرحله بعدی این رقابت ها به مصاف هند برود.

حضور معاون ورزشی وزارت ورزش 
در تمرینات جودو

معاون ورزشی وزارت ورزش امروز در تمرینات جودو حاضر می شود.
تمرینات تیم ملی جودو در حالی این روزها در آکادمی ملی المپیک پیگیری 
می شــود که امروز نصرالله ســجادی معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای از اردوی 
ملی پوشان بازدید خواهد کرد. هفته گذشته نیز طبق اعام مسئولان فدراسیون 
جودو قرار بود گودرزی و ســجادی راهی اردوی تیم ملی شــوند و از تمرینات 
جودوکاران بازدید کند که این بازدید ســاعاتی قبل از حضور مســئولان وزارت 
ورزش و جوانان در اردوها به دلیل نامعلومی لغو شــد. به هر حال جامعه جودو 
امیدوار است که مسئولان وزارت ورزش و جوانان فردا در مورد استعفای رئیس 
فدراســیون که طی ماه گذشــته به وزارت ورزش و جوانان ارائه شــده تصمیم 

جدی بگیرند.

پس از جلسه مشترک بین رسول خادم رئیس فدراسیون کشتی و محمد بنا، وی سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی بزرگسالان شد.

پیرو دعوت شــورای فنی تیم های ملی کشــتی فرنگی از آقای محمد بنا، مربی ارزنده کشــتی کشور، جهت اعام نظر 
برای پذیرش مسئولیت سرمربیگری تیم ملی کشتی فرنگی، محمد بنا عصر امروز )یک شنبه( در جلسه با رسول خادم رئیس 
فدراســیون کشــتی، برنامه های خود را ارائه داد و طرفین به توافق رسیدند. به نوشته پایگاه اطاع رسانی فدراسیون کشتی، 
مقرر شده است که محمد بنا اسامی کادر فنی خود را جهت تأیید به شورای فنی تیم های ملی کشتی فرنگی ارائه نماید و 

اردوی این تیم بعنوان اردوی هماهنگی از روز 12 مهرماه آغاز شود.
تیم ملی کشــتی فرنگی ایران با هدایت محمد بنا در بازی های المپیک 2012 لندن موفق به کســب 3 مدال طا شد تا 
بهترین عملکرد تاریخ ورزش ایران در این رشته ورزشی رقم بخورد. وی اردیبهشت ماه سال 93 و بعد از کسب عنوان سومی 
در رقابت های قهرمانی آسیا در قزاقستان و پیش از جام جهانی کشتی فرنگی در تهران، در اعتراض به شرایط حاکم بر کشتی 
فرنگی، کناره گیری کرد تا ابتدا ناصر نوربخش به صورت موقت تا جام جهانی و سپس احد پازاج عهده دار این مسئولیت شود.

بنا سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی شد 

نرسیدن به المپیک، تکمیل کننده نتایج ضعیف چندماه اخیر 

نیمکتتیمملیوالیبالدستخوشتغییراتمیشود؟!
سرویس ورزشی-

تحرکات اخیر در فدراسیون والیبال و اظهار نظرات 
برخی از کارشناسان این رشته ورزشی نشان می دهد که 
شرایط چندان به نفع کواچ نیست و چه بسا ظرف امروز و 

فردا حکم برکناری این مربی جوان صادر شود.  
پرونــده رقابت هــای جام جهانی والیبال چنــد روز قبل با 
ایستادن تیم ملی والیبال ایران در جایگاه هشتمی جهان بسته 
شــد. ملی پوشان کشورمان در 11 مسابقه ای که در کشور ژاپن 
برگزار کردند تنها موفق به کسب 4 پیروزی شدند تا در نهایت 

در این مرحله، از رسیدن به المپیک 2016 ریو باز مانند. 
در پایان این مســابقات بود که محمدرضا داورزنی رئیس 
فدراسیون والیبال از تشکیل کارگروهی برای بررسی نتایج تیم 
ملی خبر داد و گفت: در جلساتی که همین هفته برگزار خواهیم 
کرد، نتایج بدست آمده توسط تیم ملی والیبال ایران را بررسی 
می کنیم و ماندن یا رفتن کواچ به جلسات کارشناسان و نظرات 

آنها بازمی گردد. 
وی همچنین عنوان داشــت: کادر فنی باید پاســخگوی 
عملکردش در رقابت ها جام جهانی باشد. البته بخشی ازاین نتایج 
بازمی گــردد به نیکمت تیم ملی که پیــش از این نیز انتقادات 
زیــادی به آن بود و نتایج اخیر نشــان داد آنچه که از ســوی 
ســرمربی تیم ملی مبنی بر دفاع از دســتیارانش بیان می شد، 

درست نبود. 
چند روز از صحبت های رئیس فدراســیون والیبال گذشته 
اما تا عصر دیروز نفرات حاضر در این کارگروه معرفی نشــدند. 
بر این اساس مشخص نیست دقیقا چه افرادی قرار است درباره 
برنامه های تیم ملی در فرصت باقی مانده تا انتخابی المپیک و 
قطع یا ادامه همکاری با اسلوبودان کواچ و همچنین نیمکت تیم 

ملی تصمیم گیری کنند؟!
نکتــه جالب اینکه قبل از این و به دنبال انتقاد به عملکرد 

تیم ملی در لیگ جهانی نیز امیرحسین منظمی مدیر تیم های 
ملی والیبال از تشکیل کارگروهی برای بررسی عملکرد کواچ و 
دســتیارانش خبر داده بود اما بعد ها منظمی گفت اعضای این 
کارگروه ســه نفره را خودش، افشاردوســت دبیر فدراسیون و 

داورزنی تشکیل دادند!
کواچ برکنار می شود؟!

بــه هر حال تحرکات اخیر در فدراســیون والیبال و اظهار 
نظرات برخی از کارشناسان این رشته ورزشی نشان می دهد که 
شرایط چندان به نفع کواچ نیست و چه بسا ظرف امروز و فردا 

حکم برکناری این مربی جوان صادر شود.  
صحبت های روز گذشــته ناصر شهنازی مربی پیشین تیم 
ملی والیبال با خبرگزاری مهر نیز شائبه برکناری کواچ را بیش از 

پیش تقویت کرد. وی در این مصاحبه گفت: کادر فنی تیم ملی 
نشان داد در برنامه ریزی تمرین مشکل دارد. اگر آنها دچار افت 
تاکتیکی و ذهنی می شدند نشان می داد که کواچ برنامه نداشته 
یــا از اجرای برنامه های خود عاجز بوده اســت که من مطمئن 
هستم وی نتوانسته برنامه روز دنیا را برای تیم ملی پیاده کند.

شــهنازی به ارتباط بین بازیکنان و سرمربی تیم ملی نیز 
اشاره کرد و یادآور شــد: در این بین نقش فدراسیون نیز مهم 
سال اخیر در رده های مختلف  است. فدراسیون والیبال در یک 
ملی تصمیم های احساسی یا رابطه ای گرفته است. من کاری به 
سال های قبل ندارم چرا که تصمیم ها عمدتا خوب بودند. البته 
آوردن کواچ بجای ولاسکو کاما اشتباه بوده است. ما باید کسی 
را می آوردیم که در سطح اول دنیا باشد و اصرار بر ماندن کواچ 

هم جالب توجه بود و این قابل بررسی است.
 مربی پیشــین تیم ملی تاکید کرد: حالا بهترین موقعیت 
است که فدراسیون والیبال نگرشی بر عملکرد تیم ملی داشته 
باشــد. به نظرم صد درصد باید کواچ عوض شود و یک مربی با 
رزومه قــوی را برای تیم ملی در کوتاه مدت انتخاب کنند. اگر 
یک مربی بزرگ دنیا را بیاوریم که عالی است در غیر اینصورت 
به نظرم مربی مثل سیچلو بهتر از کواچ است چون بازیکنان از 

وی شناخت دارند و علم روز دنیا را هم دارد.
به غیر از شــهنازی، فرهاد ظریف لیبروی ســابق تیم ملی 
والیبال که توســط کواچ از تیم ملی کنار گذاشــته شد، دیگر 
منتقد سرمربی تیم ملی اســت. این والیبالیست شناخته شده 
کشــورمان هم چندی قبل در اظهار نظری عنوان داشت: آقای 
کواچ و دســتیاران صربستانی ایشــان در حد و اندازه تیم ملی 

والیبال ایران نیستند!
همه منتظر خروجی کارگروه فدراسیون والیبال

آرزوی جامعــه ورزش این اســت که خروجــی کارگروه 
فدراسیون - هر چه که باشــد - به نفع والیبال باشد؛ خصوصا 
که این رشته ورزشی در سالیان اخیر چندین و چند مرتبه دل 
مردم را شــاد کرده و بدون تردید شایســته حضور در المپیک 

2016 ریو است.
با این حال در پایان باید به یک مهم نکته اشاره داشت که 
انتظار می رود فدراســیون والیبال نیز به آن توجه کند؛ درست 
اســت که حالا تاش می شود کواچ به عنوان مقصر شماره یک 
ناکامــی معرفی و تمام تقصیرات به گردن وی انداخته شــود 
ولی از یاد نبریم که در همین چند ماه اخیر تیم جوانان و زیر 
23 ســال ایران نیز خوب نتیجه نگرفت. در جام باشــگاه های 
آســیا نماینده کشورمان به جام قهرمانی نرسید و بدتر از همه 
اینکه در رقابت های جام ملت های آسیا جام را در خانه به ژاپن 

دادیم ! 
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خواندنی از ورزش ایران
*دکتر گودرزی وزیر ورزش و جوانان در احکامی جداگانه سیدرضا صالحی امیری، مرتضی بانک، علیرضا حیدرآبادی و مهدی 

جهانگیری را به عنوان اعضای هیئت رئیسه فدراسیون هندبال منصوب کرد.
* در اولین روز از مســابقات قهرمانی سلاح های بادی آسیا، تیم 3 نفره جوانان ایران توانست به مقام قهرمانی 
تفنگ بادی ۱0 متر دســت یابد.تیراندازان ایرانی که با ترکیب محمدحسین کریمی، محمدرضا سامع و مهیار 
صداقت در این مســابقه شرکت کرده بودند، توانست در تیمی رشته تفنگ ۱0 متر جوانان با امتیاز2/ ۱۸5۷در 
سکوی نخست قرار بگیرند. تیم های هندوستان و کره جنوبی پس از ایران در رده های دوم و سوم قرار گرفتند.

اخبار کوتاه از فوتبال

ایران - ژاپن، ساعت 17 روز 21 مهر در آزادی
دیدار دوســتانه ایران و ژاپن روز 21 مهرماه ساعت 17در ورزشگاه آزادی برگزار 
خواهد شد.جلسه هماهنگی دیدار دوستانه ایران و ژاپن دیروز از ساعت14 در روابط 
عمومی فدراسیون فوتبال با حضور دبیرکل فدراسیون برگزار شد. در این جلسه مقرر 
شــد دیدار دوستانه ایران و ژاپن روز 21 مهرماه 94 ســاعت 17در ورزشگاه آزادی 
برگزار شود.همچنین تیم ملی فوتبال ایران در هتل آزادی و تیم ملی فوتبال ژاپن در 

هتل استقال مستقر خواهند شد.
همچنین دیروز زمان و مکان برگزاری دو دیدار بعدی تیم ملی فوتبال ایران در 
مقدماتی جام جهانی 2018 روســیه مشخص شد.بر همین اساس تیم ملی ایران در 
تاریخ 21 آبان در ورزشگاه آزادی از هفته هفتم مقدماتی جام جهانی 2018 از ساعت 
17 به مصاف تیم ملی ترکمنســتان خواهد رفت.ضمن اینکه در ادامه این رقابت ها و 
از هفته هشــتم مسابقات نیز تیم ملی در تاریخ 26 آبان در ورزشگاه فیلد باریگادای 

کشور گوام و از ساعت 15:30 به وقت محلی به مصاف این کشور خواهد رفت.
اسپانسر پرسپولیس باز هم معرفی نشد

حســین عبدی می گوید اسپانسر باشگاه پرسپولیس هنوز مشخص نشده است 
و زمانی که قرارداد بســته شــود،  نام اسپانســر را اعام خواهد کرد.حسین عبدی، 
سخنگوی هیئت مدیره پرســپولیس پس از اتمام جلسه امروز هیئت مدیره باشگاه 
با عرض تســلیت به خانواده شــهدای فاجعه منا اظهار کرد: کار گروهی در باشگاه 
پرسپولیس ادامه دارد و مشکات را یکی پس از دیگری حل می کنیم. همیشه گفته ام 
مهم نیست با چه مبلغی قرارداد منعقد شود بلکه تعامل طرفین مهم تر است. هر دو 
طرف باید به تعهدات خود عمل کنند تا اتفاقات سال گذشته پیش نیاید. دوستان ما 

با تمام توان در حال انجام کارها هستند.
برانکو: تا آماده می شویم، لیگ تعطیل می شود

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: ما تا به فرم خوب مان می رسیم، مسابقات 
لیــگ برتر تعطیل می شــود.برانکو ایوانکوویچ در مورد برنامــه تمرینی این تیم در 
تعطیات گفت: بازیکنان جوان خود را می بینیم. روزانه 2 نوبت تمرین خواهیم کرد و 
دو دیدار دوستانه هم خواهیم داشت.وی در مورد تعطیلی 20 روزه لیگ تاکید کرد: 
قطعا برای ما این تعطیات خوشایند نیست. همین که به فرم می رسیم لیگ تعطیل 
می شــود، مخصوصا اینکه 6 بازیکن ما به تیم ملــی رفتند قطعا بازیکنان ما در تیم 

ملی تمرینات متفاوتی خواهند داشت. دوباره طول می کشد که به برنامه ما برسند.
خداحافظی قطعی ریوالدو  از استقلال

هافبک برزیلی استقال از این تیم جدا شد.ریوالدو باربوسا دسوزا، هافبک برزیلی 
استقال بعد از جلسه با علی نظری جویباری با استقال قراردادش را فسخ کرد.این 
بازیکن از سوی پرویز مظلومی در اختیار باشگاه استقال قرار گرفته بود.علی نظری 
جویباری معاون ورزشــی اســتقال  در مورد فسخ قرارداد باشــگاه با ریوالدو اظهار 
داشــت: ما در مورد پرونده ریوالدو به این نتیجه رسیدیم که هرچه زمان بگذرد بدتر 
می شود و فرداروزی او هم مثل توزی به فیفا شکایت می کند و آن وقت دیگر نمی شد 
پرونده را جمع کرد به همین دلیل تصمیم گرفتیم که امروز)دیروز( این قرارداد فسخ 
شــود.ضمن اینکه  قرار بر این شد تا روزی که در استقال بوده پولش را بدهیم .وی 
خاطرنشــان کرد: با توجه به جدایی ریوالدو اکنون استقال دو جای خالی دارد که 
یکی از آنها ســهمیه آزاد ماست اما هنوز مظلومی درخواستی برای جذب بازیکن به 

ما نداده است.
مذاکره سیاه جامگان با قلعه نویی و کاظمی

مالک تیم فوتبال ســیاه جامگان می گوید با امیر قلعه نویی و فرهاد کاظمی برای 
قبول هدایت این تیم صحبت کرده  اســت.محمد رضا عباسی  درباره احتمال حضور 
امیر قلعه نویی و فرهاد کاظمی در راس کادرفنی ســیاه جامگان اظهار کرد: در ابتدا 
هدف ما تقویت کادر فنی بود که چنین چیزی امکانپذیر نبود. با نظر اکثریت اعضای 
هیئت مدیره دست به این کار زدیم؛ چرا که می خواهیم تیم از حالت شکست خارج 
شــود و به این شرایط عادت نکند. ســیاه جامگان دغدغه مردم مشهد است و آنها با 
پیروزی این تیم خوشحال می شوند.وی اضافه کرد: به جز قلعه نویی و فرهاد کاظمی 
با کسی صحبت نکرده  و پنهان کاری نداریم. احتمالا تا دو روز آینده سرمربی جدید 
تیم را معرفی کنیم. بطور مستقیم و غیرمستقیم با این مربیان صحبت شده و شرایط 

آنها را می دانیم و به دستمزدشان هم فکر کرده ایم.
سرنوشت اسکوچیچ در دست مدیریت فولاد

سرپرســت تیم فوتبال فولاد خوزســتان می گوید درباره ماندن یا رفتن دراگان 
اسکوچیچ از این تیم مدیریت باشگاه تصمیم می گیرد.علیرضا کاهکش  درباره احتمال 
جدایی اســکوچیچ از فولاد خوزستان به دلیل نتایج ضعیف اظهار کرد: درباره رفتن 
یا ماندن او نمی توانم اظهارنظر کنم؛ چرا که مدیریت باشگاه فولاد دراین باره تصمیم 
می گیرد.وی در پایان درباره بازیکن خارجی جدید فولاد گفت: هنوز موفق به گرفتن 

مجوز بازی برای این بازیکن خارجی نشده ایم و در حال پیگیری هستیم.

چهارمین پیروزی پیاپی در جام ملت های آسیا

حدیث دشت عشق

»اصغــر  شــهید  معلــم 
دفتری« در دوازدهم اســفند 
ماه سال 42 در قم متولد شد. 
سال اول دبیرستان که مصادف 
با سال اوج گیری انقاب بود به 
خاطر گفتن مرگ بر شاه نمره 
کارنامه اش  در   »9« انضبــاط 
ثبــت شــد. در زمــان جنگ 
مسئولیت ساخت یک درمانگاه 
اورژانس در پشــت خط مقدم 
به ایشان محول شد. سرانجام 

به یاد معلم شهید »اصغر دفتری«
آخرین جمله ای كه شهید 

بر زبان آورد

اورژانس صحرایی با تحمل مشکات فراوان آماده شد و در عملیات بزرگ 
محرم مورد استفاده قرار گرفت. 

در دوازدهم اسفند ماه سال 42 در قم به دنیا آمد. با شروع عملیات 
والفجر 2 و در مرحله ســوم عملیات، شــهید دفتری در سازماندهی به 
عنوان بی ســیم چی انتخاب شد. شب حمله قلب شــهید در ارتفاعات 
کله قندی مورد اصابــت گلوله صدامیان قرار گرفت و در دهم مرداد ماه 

سال 62 به لقاءالله پیوست.
همرزمانــش آخرین جمله ای را که او بر زبان آورد را هرگز فراموش 
نخواهنــد کرد. یا  مهــدی! یا مهدی! امام را فرامــوش نکنید؛ تنهایش 

نگذارید؛ یاریش کنید...

تقابل بسکتبال ایران با  نایب قهرمان دوره گذشته
تیم  ملی بســکتبال ایران مرحله دوم ر قا بت های 
بسکتبال قهرمانی آسیا را با پیروزی برابر هنگ کنگ 

آغاز کرد.
تیم  ملی بســکتبال ایران ر قا بت هایش در مرحله دوم 
مسابقات قهرمانی آســیا را با پیروزی برابر هنگ کنگ آغاز 
کرد. بسکتبالیســت های ایران در این مسابقه یک طرفه از 
همان ابتدا قدرتشــان را به حریف شرقی تحمیل کردند و 
در نهایت توانســتند با نتیجه  111 بــر 56 حریف خود را 
شکســت دهند و چهارمین پیروزی  پیاپی خود را کســب 
کننــد. در این دیــدار مهدی کامرانی، حامــد آفاق، صمد 
نیکخواه بهرامی، اوشــین ســاهاکیان و حامد حدادی پنج 
بازیکن شروع کننده تیم  ملی بودند. شاگردان باوئرمان امروز 
در ادامه ر قا بت هایشان و در حساس ترین مسابقه خود تا این 
مرحله از ساعت 7:15  به مصاف فیلیپین نایب قهرمان دوره 

گذشته می روند.

باوئرمان: بی صبرانه منتظر رقابت با یک تیم قوی هستیم
دیرک باوئرمان ســرمربی تیم ملی بســکتبال ایــران بعد از 
پیروزی 111 بر 56 مقابل هنگ کنگ گفت: پنج بازیکن تیم مقابل 
در منطقه رنگی جمع شــده بودند و این باعث شــد که بازی زیبا 
نباشد. تمام بازیکنان ما به خصوص 5 نفر دوم که به زمین رفتند، 
بسیار خوب کار کردند و سرعت بازی را با حضور این بازیکنان بهتر 
کردیم. البته وقتی بــا 60 امتیاز اختاف بازی را می برید، توضیح 
زیــادی نمی توان داد.او درباره بازی با فیلیپین گفت: آنها تیم واقعا 
ســختی برای بازی مقابل ایران هســتند. به خصوص از نظر بازی 
رو در رو که بازیکن پســت پنج آنها می تواند شوت های 3 امتیازی 
خوبــی بزند و در عین حال تحرک خوبی دارد. به همین دلیل کار 
ما ســخت تر می شود. تمام بازیکنان دیگر این تیم هم خوب شوت 
می زنند و از نظر بازی فردی قدرتمند هستند.باوئرمان تاکید کرد: 
بازی با فیلیپین چالش بزرگی برای ما خواهد بود اما بازیکنان ایران 

آماده هستند و بی صبرانه منتظر بازی با یک تیم قوی هستیم.

روئینگ  رقابت های  به مدال طلای  عاقل حبیبیان 
قهرمانی آسیا رسید.

رقابت هــای قایقرانی روئینگ قهرمانی آســیا به میزبانی 
چین در حال برگزاری اســت که در روئینگ تکنفره ســبک 
وزن مــردان عاقل حبیبیان در رقابت با قایقرانان چین، ژاپن، 
قزاقســتان، هند و کره شمالی با زمان 7:00،66 دقیقه در رده 
نخست ایستاد و صاحب مدال طا شد. در این رقابت قایقرانان 
چین و هند مدال نقره و برنز کســب کردند. همچنین مهسا 
جاور در روئینگ تکنفره ســنگین وزن بانــوان با حریفانی از 
اندونزی، کره، چین، ویتنام و سنگاپور مسابقه داد و در نهایت 
با زمان 7:49.96 دقیقه در رده ســوم ایستاد و صاحب مدال 

برنز شــد. در این مــاده پاروزنان چیــن و اندونزی مدال های 
طا و نقره را کســب کردند.در روئینگ دونفره ســنگین وزن 
بانوان نازنین مائی و نازنین رحمانی با رقبایی از هنگ کنگ، 
قزاقســتان، کره، چین و اندونزی رو به رو شدند و در نهایت با 
زمان 7:21.45 دقیقه سوم شدند و مدال برنز کسب کردند. در 
روئینگ چهارنفره مردان ســیاوش سعیدی، مجتبی شجاعی، 
خشــایار عباس آبادی و امیر رهنما در رقابــت با حریفانی از 
قزاقستان، کره، هنگ کنگ، چین و اندونزی با زمان 6:00.43 
دقیقه پنجم شــدند.رقابت های روئینگ قهرمانی آسیا امروز با 
رقابت نمایندگان ایران در فینال 4 ماده دیگر ادامه پیدا خواهد 

کرد.

یک طلا و دو برنز قایقرانان ایران در قهرمانی آسیا

دبیر شورای عالی امنیت ملی با تاکید بر 
اینکه جمهوری اسلامی ایران در قبال فاجعه 
منا کوتاه نخواهد آمد گفت: حادثه منا درد 
عظیمی بود و جهان اسلام به راحتی از آن 

عبور نخواهد کرد.
بــه گزارش خبرگزاری فــارس، از اراک علی 
شمخانی دیروز در نشست شورای اداری استان 
مرکزی افزود: دولت درباره حادثه منا به شــکل 
فعال وارد صحنه شده و تا نتیجه گیری مطلوبی 
از ابعاد مختلف این حادثه به دست نیاورد موضوع 

را با جدیت دنبال خواهد کرد.
وی تصریح کرد: دولت ســعودی قبل، بعد و 

حین حادثه ضعف های روشن، واضح و غیرقابل 
دفاعی داشت که این عملکرد ضعیف با عضوگیری 
و بکارگیــری دروغین فضــای مجازی قابل رفع 

نیست.
دبیر شورای عالی امنیت ملی با تاکید بر اینکه 
دولت ســعودی باید نسبت به سوالات به وجود 
آمده در رابطه با عملکرد ضعیف در این سه مقطع 
پاسخگو باشد خاطرنشان کرد: دولت ایران قبل از 
اعزام زائران به مکه چندین بار جلسه برگزار کرده 
و تمام اقدامات ممکنی که می توانست ایمنی برای 

حجاج را فراهم کند روشن کرد.
وی با اشاره به حضور بیش از 3 میلیون حاجی 

در کشور عربستان گفت: حضور 3 میلیون حاجی 
در یک کشــور نیازمند بسیج همه امکانات است 
اما دولت سعودی با جنگ تجاوزکارانه علیه یمن 
قسمت اصلی فکر و ذهن خود را درگیر این جنگ 
کرد که همین موضوع مانع تمرکز اصلی آنان در 

امر رسیدگی به حجاج شد.
شمخانی ادامه داد: با مرگ عبدالله و روی کار 
آمدن سلمان، خاندان وی افراد آماتور را روی کار 
آوردند و با فشــارهای وارد شده به دنبال تثبیت 
حکومت بودند که همین مسئله نارضایتی را در 
ساختار اداری سعودی ها به وجود آورد و موجب 
شــد دولت سعودی در اداره ارتش و هم در اداره 

کشور با نارضایتی شدیدی مواجه شوند.
شــمخانی ظرفیت محدود فکری سعودی ها، 
روی کار آمدن افراد ناکارآمد و عدم هدف مشخص 
را از عوامــل تاثیرگذار در حادثه منا عنوان کرد 
و گفت: این مســایل حقیقت هایی هســتند که 

سعودی ها باید پاسخگوی آن باشند.
وی تاکید کرد: همه مســئولان سیاســی و 
حقیقــی ایران به دنبال تعیین تکلیف هســتند 
چرا که منا، مکه و هتل های عربستان باید محل 
امنی برای زائران باشــد و ایــران تا تکلیف این 
امنیت روشــن نشــود در قبال این مسایل مهم 

کوتاه نخواهد آمد.

دبیر شورای عالی امنیت ملی:

ایراندرقبالفاجعهمناکوتاهنخواهدآمد

نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و 
سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی 
گفت: این کمیســیون مســائل مربوط به 
گم شــدگان، بازگشــت اجســاد جان 
باختگان و مصدومان فاجعه منا را پیگیری 

می کند.
حجت الاسام حسین سبحانی نیا در گفت وگو 
با خبرنگار ایرنا افزود: بررسی ابعاد مختلف فاجعه 
منا نیازمند کار کارشناسی، پیوسته و دقیق است 
امــا هم اینک این موارد از مهمترین اولویت های 
دستور کار اعضای کمیســیون و مورد پیگیری 

تمامی اعضا است.
وی گفت: دو نفر از اعضای کمیسیون امنیت 
ملی مجلس جهت بررســی فاجعه منا از نزدیک، 
به همراه هیئت اعزامی بــا حضور وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اســامی و یا وزیر بهداشــت به کشور 
عربستان می روند اما نحوه سفر و زمان آن هنوز 
قطعی نشده و منتظر صدور ویزا از سوی عربستان 

هستیم.
وی ادامه داد: مسائل دیگر مربوط به این فاجعه 
و ابعاد مختلف مربوط به آن باید در زمان و فرصت 

کافی به دور از هر گونه حساسیت برگزار شود.

ســبحانی نیا تأکید کرد: نخست باید نسبت 
به بازگشــت اجساد قربانیان، مصدومان و حجاج 
ایرانی به صورت کامل از عربستان به ایران مطمئن 

شویم.
وی گفت: مســائلی از جمله پیگیری دریافت 
غرامت از عربستان پس از بازگشت حجاج ایرانی 

به کشور دنبال می شود.
نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شــورای اسامی افزود: پرداخت 
غرامت از ســوی عربســتان هیچ تغییری ایجاد 
نمی کنــد و آنچه مهم و قابل تأمل اســت جان 
هموطنان ایرانی و مســلمانانی است که در این 

سفر از بین رفته است.
وی گفت: حقوق حقه ایرانیان و حجاج در این 
سفر از مواردی است که جمهوری اسامی به جد 

پیگیر آن خواهد بود.
براساس آخرین آمار ارائه شده از سوی رئیس 
سازمان حج و زیارت شمار زائران کشته شده ایرانی 
در فاجعه منا 155 نفر اعام شد و شمار مجروحان 

ایرانی نیز به 103 نفرافزایش یافته است.
همچنین شمار گم شدگان ایرانی فاجعه منا 

321 نفر اعام شده است.

نماینده مجلس:

پیگیری فاجعه منا از اولویت های 
كمیسیون امنیت ملی مجلس است

۷ میلیون هکتار از بیابان های کشــور، 
کانون بحران محسوب می شود.

بــه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، معاون 
وزیر جهاد کشاورزی در نشست اتاق فکر آب در 
قزوین با اشاره به وسعت یک میلیون و 648 هزار 
و 195 کیلومتر مربعی کشورمان گفت: هم اکنون 
20 درصد مساحت کشورمان را بیابان ها تشکیل 
می دهد که طبق برنامه ششم توسعه، 3 میلیون 
هکتار از آنهــا با حفظ اولویت بندی، بیابان زدایی 

خواهند شد.
خداکرم جالی کاشت گونه های اقتصادی را از 
طرح های مهم بیابان زدایی و جنگل کاری بیان کرد 
و افزود: از پارسال با آغاز طرح توسعه جنگل کاری 
اقتصادی در 45 هزار هکتار از عرصه های کشــور 
جنگل کاری شده که امید است امسال این میزان 

به 100 هزار هکتار افزایش یابد.
رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری 
کشــور اظهار امیدواری کــرد با این روش ضمن 
احیاء جنگلهای مخروبه، زمینه اشــتغال و بهبود 
معیشت مردم در مناطق اجرای طرح فراهم شود.
وی درباره ســرعت تخریــب جنگلها و منابع 
خاکی کشــور نیز گفت: تغییر اقلیم در نیم قرن 

گذشته در کشور موجب گرمتر شدن یک و نیم 
درجه ای هوا شــده و این در حالیست که هر یک 
درجه افزایش گرما، نیازهــای آبی را 17 درصد 
افزایش می دهد که این امر بســیار نگران کننده 

است.
معاون وزیر جهاد کشاورزی با تاکید بر اینکه 
هر درخت می تواند به عنوان یک سامانه آبگیر و 
آبخیزداری عمل کند افزود: در عملیات آبخیزداری 
ضمن عملیــات مکانیکی و بیومکانیک، عملیات 
بیولوژیک یعنی حفظ درختان و مراتع نیز دنبال 
می شود. جالی گفت: هم اکنون 105 هزار هکتار 
از اراضــی قزوین بیابانی و 200 هــزار هکتار از 
اراضی این استان نیز با خطر بیابانی شدن مواجه 
است. رئیس سازمان جنگلها، مراتع و آبخیزداری 
کشور افزود: مناطق جنوب و جنوب شرقی استان 
قزوین شامل بوئین زهرا تا جنوب آبیک و مارد در 
غرب استان تهران به دلیل بهره برداری بی رویه از 
منابع آبی به بیابان تبدیل شده و اجرای عملیات 
آبخیزداری و بیابان زدایی در آنها ضروری است. 

وی گفت: طبق برنامه ششــم توسعه، برنامه 
بیابان زدایی در 150 هزار هکتار از اراضی استان 

قزوین اجرا خواهد شد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی:

20 درصد از مساحت ایران 
بیابان است

و  نوســازی  تجهیــز،  طــرح  مجری 
استان های  شــالیزارهای  یکپارچه سازی 
شمالی کشور گفت: طرح تجهیز و نوسازی 
با  کشور  استان های شــمالی  شالیزارهای 
اســتفاده از فاینانس از سوی کشور چین 

اجرایی می شود.
به گــزارش روابــط عمومی ســازمان جهاد 
کشاورزی مازندران، رضا عظیمی  افزود: این طرح 
در سطح 105 هزار هکتار از شالیزارهای استان های 

مازندران، گیان و گلستان به مدت چهارسال اجرا 
می شود.

وی ادامه داد: پیمانکار چینی برای اجرای این 
طرح 12 هزار میلیارد ریال سرمایه  گذاری می کند.

عظیمی مکانیزه شدن تولید برنج، کاهش هزینه 
تولید برای کشاورز، کاهش مصرف سموم و استفاده 
بهینه از منابع آبی را از مزیت اجرای این طرح برای 

برنجکاران شمال برشمرد.
وی با اشــاره به اجرای طرح نوسازی و تجهیز 

شالیزارهای استان های شمالی از سال 69 به صورت 
آزمایشــی در مازندران، گفت: تاکنون با گذشت 
24 ســال تنها در 110 هزار هکتار از شالیزارهای 
استان های مازندران و گیان تجهیز و نوسازی شد.

عظیمی اراضی شــالیزاری استان  های شمالی 
کشــور را حدود 500 هزار هکتــار برآورد کرد و 
افزود: در این مدت یک پنجم از این اراضی نوسازی 

و تجهیز شد.
وی محدودیــت مالی را عامــل اصلی کندی 

اجرای طرح نوســازی و تجهیز اراضی برنج کاری 
استان های شــمالی کشــور عنوان کرد و افزود: 
در ســال جاری از محل اعتبار ملی 350 میلیارد 
ریال برای اجرای نوســازی و تجهیز شالیزارهای 
اســتان های مازندران، گیان و گلســتان اعتبار 

پیش بینی شد.
براساس آمارهای رسمی استان های مازندران، 
گیان و گلستان بیش از 80 درصد از برنج مورد 

نیاز کشور را تامین می کنند.

چین شالیزارهای شمال كشور را تجهیز و نوسازی می كند


